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Abstract (en)
[origin: US4600271A] Display adapted to the local configuration, so that it does not cause a mask during observation. It comprises an entirely
transparent optical module grouping a spherical mirror, which is preferably a partly transparent diffractive optics used on the axis, and a partly
transparent flat mirror inclined with respect to the axis. The mirrors are joined at the bottom by a bonded plate and assembled at the top by a thin
part, whose faces pass through the centre of the spherical mirror. The electronic part is essentially located in a case, whose shape is such that it is
located in the natural mask of a pillar of the cockpit. The display is also used for helmet displays.

Abstract (fr)
Viseur conçu et adapté à la configuration locale pour ne pas produire de masque pour l'observation. Il comporte un module optique entièrement
transparent groupant un miroir sphérique (8) (de préférence optique diffractive) partiellement transparent et utilisé sur l'axe (Z), et un miroir plan
(7) partiellement transparent incliné sur l'axe. Les miroirs sont réunis vers le bas par une lame (9) collée, et assemblés vers le haut par une pièce
(10) mince dont les faces passent par le centre (0) du miroir sphérique. La partie électronique est essentiellement dans un boîtier (15) dont fa forme
est déterminée pour être dans le masque natural d'un montant (2) de l'habitacle. L'invention s'applique notamment à équiper en position haute des
hélicoptères ainsi qu'a réaliser des viseurs de casque.
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